
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2018-06-10 kl 18.00 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Susanne Wilén & Helena Hiltunen. 

Ej närvarande:  Pernilla Tegin, Malin Andersson, Johan Stannisson & Mikael Palm. 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

§4 Arrangemang 

Fotbollsskola går av stapeln vecka 33. Vi har ungdomar klara som ledare från P04 och det äldre SMÅ-

tjejlaget. 6 augusti ska dessa ungdomar gå en 4-timmars utbildning på Odenvallen som Arne Gerdin 

från förbundet håller i. Till v 33 behövs vuxennärvaro, Johan L har pratat med rektorn på skolan 

angående detta, och vi diskuterar om det finns lediga föräldrar/tränare som kan vara på plats också. 

Vi pratar om fokus på de äldre lagen till hösten och om det går att ha mer än bara fotboll i 

tegelbyggnaden som nu rustas så fint. Trivselkvällar mm? Till nästa möte funderar vi på att bjuda in 

2-3 stycken spelare från P04 och F04. 

Planering Odencupen: Datum för denna cup är som vanligt i januari runt trettonhelgen, dvs denna 

gång den 4-6/1 2019. För att hinna med alla lag funderar vi på att starta redan torsdag kväll om 

möjligt med att Gården på skolan och vi ordnar en kvällsturnering såsom vi gjorde sist. 

Jenny kollar om det går att anmälan kan göras via ett google-dokument.  

Tony visar att Odencupen-loggan på vår hemsida är inaktuell, numera är detta ju en cup för både 

tjejer och killar. Helena säger till hemside-ansvarig att ändra loggan till att det är en cup för 

ungdomar. 

§5 Skrivelser och rapporter 

Inget att ta upp. 

§6 Ekonomi och försäljning 

Ansvariga höstens försäljningar;  



Restaurangchansen: Tony. 

Delikatesskungen: Susanne. 

 

§7 Övriga frågor 

Begagnad utrustning diskuterade Mikael på förra mötet, om det kanske gick att ordna någon del på 

Odenvallen för detta ändamål, men då Mikael ej är med på dagens möte låter vi frågan stå kvar till 

nästa gång. 

Vi utvärderar HOIF-dagen som varade både lördag och söndag. Vi tycker det gick bra och kändes som 

en liten minicup. Vi tar detta med oss och pratar om att det vore kul om vi kan dra ihop mer lag som 

spelar vid t ex poolspel, t ex att de äldre har match när yngre har poolspel.  

Rutiner för kiosken behöver sparas i Dokument. Jenny mailar Helena denna rutin så att det ordnas. 

§8 Nästa möte 

Nästa möte är 12 augusti kl 18.00 på Odenvallen. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen   

 


